
Tisztelt Választási Bizottság! 

Tisztelt egyetemi polgártársaim!  

 

A nevem Schulteisz Anna, másodéves hallgató vagyok az egyetem nemzetközi igazgatási 

szakán. Jelenleg Rómában tartózkodom Erasmus+ mobilitáson, mely technikailag 

megnehezíti számomra a pályázási időszakot, viszont minden erőmmel azon dolgozom, hogy 

ezen akadályok leküzdésével a pályázás számomra sikeresen záruljon.  

Már az első félévem során érdeklődtem az egyetemen létrejött közösségek iránt és aktív 

résztvevője is lettem különböző szervezeteknek az egyetem berkein belül. Tagja vagyok az 

ESN UPS-nek, az EHÖK Nemzetközi Bizottságának valamint a Ludovika Big Band egyik alapító 

tagjának is büszkén vallhatom magam.  

Úgy gondolom, hogy az eddigi munkám során, egy átfogó képet kaptam az egyetemi 

hallgatók életéről, szükségleteiről és gondolkodásmódjáról. Hiszem azt, hogy választmányi 

taggá választásom új szemléletmódot vinne a Hallgatói Önkormányzat berkeibe.  

Választmányi tagként nagyobb hangsúlyt fektetnék az egytetem nemzetköziesítési 

politikájára. Az ESN UPS tagjakét, a legtöbb Erasmus hallgatóval találkozom a félév kezdetén, 

célom, a nemzetközi hallgatók bevonása a hallgatói életbe, akár idegennyelvű 

előadássorozat indításával. A Stipendium Hungaricum hallgatók a teljes képzési idejüket az 

egyetemen töltik, hosszútávú célom lenne, ezen hallgatók bíztatása akár a Hallgatói 

Önkormányzat Bizottságaiban való szerepek vállalására akár az ESN keretein belüli 

szerepkörök vállalására. Véleményem szerint, mind a Hallgatói Önkormányzat és az ESN UPS 

nyitott lenne más szemléletmódokra és ötletekre a külföldi hallgatóktól.  

Az Erasmus mobilitás valamint szakmai gyakorlat hatalmas lehetőség a hallgatók számára. A 

Nemzetközi Bizottságban végzett munkám során többször megfigyeltem, hogy a hallgatók 

szívesebben tájékozódnak olyan egyetemi polgároktól, akik már részt vettek egy Erasmus 

mobilitáson. Ebből kifolyólag, már létező kezdeményezések mellé szeretnék több alkalmat 

adni a hallgatónak arra, hogy kérdéseket tudjanak szegezni hallgatótársainak.  

A nemzetközi környezet magával hordozza a kulturális sokszínűséget is egyetemünkön. 

Annak érdekében, hogy az egyetemi polgárok egy kultúrálisan aktív közösségben tölthessék 

mindennapjaikat, különösen nagy hangsúlyt fektetnék a Ludovika Kultúrkörökre és más az 

egyetemen működő szerveződésekre. A kulturális szervezetek népszerűsítése érdekében 

rendezném meg évente egyszer a Ludovika Kulturális Napokat, ahol az egyetemen alakult 

zenekar(ok) és szervezetek vendégelőadók kíséretében különféle előadásokkal 

mutatkozhatnának be a közöségnek.  Úgy gondolom, hogy, ezen kezdeményezés 

népszerűsítené a kultúrköröket egyetemünkön és ösztönözné akár a külföldi hallgatókat is 

arra, hogy létrehozzák a saját kulturális szervezetüket.  

 

 



Választmányi tagként is aktív szerepet vállalnék, a szervezetekben melyeknek tagja vagyok, 

hiszem azt, hogy mindezen tevékenység melyet az egyetemen folytatok csak az előnyömet 

szolgálja, úgy gondolom, hogy hasznos tagja lennék az ÁNTK Hallgatói Önkormányzatának, és 

esetleges megválasztásom alkalmával mindent meg fogok tenni azért, hogy ezt mind 

hallgatótársaimnak mind a Hallgatói Önkormányzat tagjainak bebizonyítsam.  

 

 

Kelt. Róma, 2023. szeptember 22.                                                               Schulteisz Anna  

 


